
Titel Toezegging Stand van zaken Ph Agendapunt

2023-03 Zaffier Ph zegt toe dat binnen een maand er een memo van Zaffier komt waarin de gevolgen en risico’s
van deze motie worden beschreven. Deze kan dan worden besproken in de
commissievergadering van 6 maart ter voorbereiding op besluitvorming over de motie in de raad
van 27 maart 2023.

Memo is in voorbereiding. A. Tromp Raadsvergadering 23-01-2023 15. Moties vreemd aan
de orde

2023-02 Subsidieoverzicht Geconstateerd is dat de Stichting Willibrordus wel in het overzicht staat, maar niet meer bestaat.
Dit moet hersteld worden. Het besluit van het subsidieverzoek van de Muziek- en dansschool
staat er ook niet in. Wanneer komt het juiste overzicht. Ph zeg toe schriftelijk hierop terug te
komen.

Is nog in behandeling. A. Tromp Raadsvergadering 23-01-2023 07. Vaststellen lijst
ingekomen stukken van 9 december 2022 tot 13
januari 2023

2023-01 Gedragscode integriteit Ph zegt toe met elkaar over gedrag, integer bestuur, netwerk corruptie, ondermijning bestuur in
gesprek te gaan. Ph pakt dit op met de heer Engelsman van Heiloo-2000.

Ph pakt dit op met de griffie. M. ten
Bruggencate

Commissies 09-01-2023 06. Gedragscode integriteit
volksvertegenwoordigers, burgemeester & wethouders
en procesafspraken handhaving integriteit

2023-03 Plan van aanpak implementatie
wijzigingen Wet gemeenschappelijke regelingen

Ph zegt toe om het nog een keer apart met de raad over de BUCH te hebben. Op welke manier
in ieder geval buiten de standaard vergaderorde om wordt nog besproken.

Dit wordt meegenomen in het presidium. M. ten
Bruggencate

Commissies 09-01-2023 05. Plan van aanpak
implementatie wijzigingen Wet gemeenschappelijke
regelingen (als gevolg van de nieuwe wet GR)

2023-05 Beleidsplan en uitvoeringsprogramma
2023-2026: op weg naar klimaatadaptieve en
natuurinclusieve gemeenten

Ph zegt toe voor de raadsvergadering op 23 januari 2023 een Raadsinformatiebrief naar de raad
te sturen waarin een concretiseringsslag over het uitvoeringsprogramma wordt gemaakt.
Ph zegt toe de raad periodiek te informeren over de voortgang van het uitvoeringsprogramma.

De RIB is als ingekomen stuk behandeld in de raad van 23 januari 2023. De ph zal de raad periodiek
informeren over de voortgang van het uitvoeringsprogramma.

R. Vennik Commissies 09-01-2023 04. Beleidsplan en
uitvoeringsprogramma 2023-2026: op weg naar
klimaatadaptieve en natuurinclusieve gemeenten

2023-04 Uitgangspunten en overwegingen tbv
realisatie tijdelijke opvanglocatie Oekraïners in
gemeentehuis Heiloo

Ph zegt toe op korte termijn met omwonenden in gesprek te gaan. Belangrijk is wel aan de
voorkant al duidelijk aan te geven waar men wel en geen invloed op kan uitoefenen.

Op 14 februari 2023 is voor de omwonenden een informatieavond georganiseerd in de Witte Kerk. R. Vennik Commissies 09-01-2023 03. Uitgangspunten en
overwegingen tbv realisatie tijdelijke opvanglocatie
Oekraïners in gemeentehuis Heiloo, raadhuisplein 1

2023-02 Ontwerpbestemmingsplan Kanaalweg
21

Ph zegt toe het te houden bij horecafunctie categorie 1 zoals aangegeven. Dit wordt geborgd in de vergunning. Indien nodig is er handhaving. R. Vennik Commissies 09-01-2023 02.
Ontwerpbestemmingsplan Kanaalweg 21

2022-72 Raadsinformatiebrieven Ph Ten Bruggencate zegt toe dat er beter gekeken wordt naar de netheid van de
raadsinformatiebrieven ( nav mw. Burkels)

Hier wordt voortaan goed op gelet.
Voorgesteld wordt deze toezegging als afgehandeld te beschouwen en van de lijst af te voeren.

M. ten
Bruggencate

Raadsvergadering 19-12-2022 05. Vaststellen
toezeggingenlijst d.d. 19 december 2022

2022-70 Oversteek Vennewatersweg Ph Opdam komt met schriftelijke info over voortgang toezegging oversteek Vennewaterweg
(n.a.v. vraag dhr. Hiemstra)

De RIB over de stand van zaken korte termijn maatregelen Vennewatersweg met de analyse van
Goudappel is verstuurd met het weekbericht van 13 oktober 2022.
Raad 28-11-22: op verzoek van PvdA blijft deze toezegging staan tot de verbeterpunten zijn uitgevoerd.

M.R. Opdam Raadsvergadering 19-12-2022 05. Vaststellen
toezeggingenlijst d.d. 19 december 2022

2022-68 Tegengaan bouw zonder
omgevingsvergunning

Ph Vennik stuurt deze week een memo naar de raad nav motie 2022-16 (tegengaan bouw
zonder omgevingsvergunning)

Donderdag 19 januari 2023 is er een ambtelijk overleg met ph over de stand van zaken en hoe dit
verder het beste opgepakt kan worden.

R. Vennik Raadsvergadering 19-12-2022 04. Vaststellen
overzicht aangenomen moties d.d. 19 december 2022

2022-75 Integraal Beleidskader Sociaal Domein Ph zegt toe
- de raad uit te nodigen als toehoorder bij de gebiedstafels in februari 2023.
- het concept gebiedsplan ter consultatie naar de commissie te sturen.

1. Er zijn uitnodigingsbrieven voor de gebiedsplannen verstuurd, ook aan de raad.
2. Het concept gebiedsplan moet nog worden opgesteld nav de gebiedstafels. Het concept gebiedsplan
is geagendeerd in de commissie op 11 april 2023.

A. Tromp Commissies 13-12-2022 02. Integraal Beleidskader
Sociaal Domein 2023 t/m 2026

2022-59 Financiële verordening Ph Opdam maakt een memo voor de auditcommissie over het praktisch nut en voor- en nadelen
van een tussentijdse risico beoordeling
(bv van de top 5 risico’s).  N.a.v. vraag GBH over artikel 8 financiële verordening.

Deze memo is aangeleverd voor behandeling in de Auditcommissie op 8 februari 2023. Voorgesteld
wordt deze toezegging als afgehandeld te beschouwen en van de lijst af te voeren.

M.R. Opdam Auditcommissie 15-11-2022 06. Actualisatie financiële
verordening en aanverwante beleidsnota's

2022-56 Regionale Mobiliteitsvisie h zegt toe met een regionale mobiliteitsvisie te komen. Hierin wordt meegenomen de optie om te
kijken of er langs de westkant een ringweg moet worden aangelegd. Ph zegt de stukken toe als
hier over gesproken is.

In de regio zijn nog geen afspraken om gezamenlijk met een mobiliteitsvisie te komen. Bekeken wordt of
we hierop wachten of zelf met een visie komen.

M.R. Opdam Commissies 14-11-2022 02. Afronding Verkeersbeleid
- vaststelling toetswaarden en maatregelpakket

2022-55 Verkeersbeleid - Knip Kanaalweg Ph zegt toe de keuze waar de knip op de Kanaalweg komt publiek te maken en met de
omwonenden hierover van gedachten te wisselen.

De knip in de Kanaalweg wordt aangebracht tussen de toegang naar boerderij Ter Coulster
(Kennemerstraatweg 432, toegang vanaf Kanaalweg) en De Hooge Venne (toegang naar het GGZ-
terrein). De ruimte die er is om met bewoners van gedachten te wisselen ligt bij de eventuele
aanpassingen van de ontsluiting van het GGZ-terrein. Dat wordt als apart project verder opgepakt.
Zodra daar meer over bekend is worden bewoners daarin meegenomen. Raad 23-01-2023: Als er
uitvoering wordt gegeven aan maatregelen, is dat het moment om met bewoners in gesprek te gaan.
Informeren bewoners (over verkeersplan) is reeds breed gebeurd. Ook zijn er avonden georganiseerd.
Er wordt een stichting of vereniging opgericht, waar de PH na de oprichting mee in gesprek zal gaan.
Voorgesteld wordt deze toezegging als afgehandeld te beschouwen en van de lijst af te voeren.

M.R. Opdam Commissies 14-11-2022 02. Afronding Verkeersbeleid
- vaststelling toetswaarden en maatregelpakket

2022-53 Digitaal kind dossier GGiD HN Ph Tromp komt met een memo naar de raad over de GGiD digitale kind dossier na de bespreking
in het college deze week.

Hierover is in november 2022 een persbericht van de GGD met de raad gedeeld. Daarnaast is in de
commissie van 7 februari 2023 besloten om een positieve zienswijze uit te doen gaan op het financieel
herstelplan GGiD GGD HN.
Voorgesteld wordt deze toezegging als afgehandeld te beschouwen en van de lijst af te voeren.

A. Tromp Raadsvergadering 07-11-2022 06. Begroting 2023

2022-52 Impact stikstof Ph zegt toe dat er voor kerst 2022 een impact analyse stikstof (analyse in BUCH verband) komt. Binnen BUCH-verband is een document opgeleverd waarin opgenomen is hoe gehandeld moet worden
nu Bouwvrijstelling vernietigd is. Er is ook een infographic van gemaakt. De medewerkers gebruiken dit
document bij hun werkzaamheden als toetspunt/uitgangspunt.

R. Vennik Raadsvergadering 07-11-2022 06. Begroting 2023

2022-50 Fietsbeleid Ph komt naar de raad met een planning voor de uitvoeringsnota fietsbeleid. Er wordt gewerkt aan een bestuursopdracht die in Q1 aan het college wordt voorgelegd. M.R. Opdam Raadsvergadering 07-11-2022 06. Begroting 2023
2022-49 Programmabegroting 2023 Ph streeft ernaar om de raad in Q1 2023 een doorkijk te geven op de activiteiten voor 2024. In Q1 2023 wordt de Q-planning van het komend jaar aan de raad gestuurd. M.R. Opdam Raadsvergadering 07-11-2022 06. Begroting 2023
2022-48 Programmabegroting 2023 1.    PH gaat na (in de toezeggingenlijst) wat er nog openstaat van wat er eerder is toegezegd is

bij de begrotingsbespreking.
Deze toezeggingen worden doorgelopen en u wordt daar separaat over geinformeerd. M.R. Opdam Auditcommissie 25-10-2022 06. Begroting 2023

2022-44 Openstelling Middenweg PH gaat na welke informatie hij eerder naar de raad heeft gestuurd m.b.t. bestuurlijke afspraken
over het doortrekken van de Middenweg.

We baseren ons op het convenant Boekelermeer en sturen dat binnenkort toe. 23-01-2023: Ph stuurt
C20 convenant deze week naar de raad.

M.R. Opdam Raadsvergadering 11-10-2022 04.
Uitvoeringsprogramma coalitieakkoord 2022-2026,
gevolgd door een debat

2022-39 Fonds Sociale Woningbouw Ph zegt toe dat in het uitvoeringsprogramma van het coalitieakkoord het onderzoek naar een
fonds sociale woningbouw aan de orde komt.

Dit wordt in het uitvoeringsprogramma en de Q-planning opgenomen. R. Vennik Raadsvergadering 11-07-2022 01. Opening

2022-70 Oversteek Vennewatersweg Ph zegt toe met de verkeerskundige te gaan kijken of er een second opinion kan plaatsvinden bij
de oversteek Vennewatersweg.

De RIB over de stand van zaken korte termijn maatregelen Vennewatersweg met de analyse van
Goudappel is verstuurd met het weekbericht van 13 oktober 2022. Raad 28-11-22: op verzoek van
PvdA blijft deze toezegging staan tot de verbeterpunten zijn uitgevoerd.

M.R. Opdam Raadsvergadering 11-07-2022 07. Kadernota 2023



2022-36 Planning The Spot Ph zegt toe dat na de zomer er een planning voor The Spot komt. 26-09: In de raadsinformatiebrief van 30 augustus 2022 zijn de laatste stand van zaken en de
vervolgstappen beschreven. Concreet is t.a.v. de planning vermeld dat wij de periode tot en met oktober
–wanneer de uitkomsten van het flora en faunaonderzoek bekend worden- benutten om de wissel van
de skatebaan en het ASM-gedeelte te onderzoeken. Daarbij brengen wij ook de financiële en
procedurele aspecten in kaart. Raad 26-09: Ph Tromp zegt toe dat er continu aandacht blijft en dat hij
de raad blijvend zal informeren. Toezegging blijft staan. Op 16 januari 2023 is er een RIA gepland over
dit onderwerp. Het voorstel gaat naar de commissie op 6 februari en de raad op 20 februari 2023.
Voorgesteld wordt deze toezegging als afgehandeld te beschouwern en van de lijst af te voeren.

A. Tromp Raadsvergadering 11-07-2022 07. Kadernota 2023

2022-31 Uitvoeringsprogramma coalitieakkoord Uitvoeringsprogramma coalitieakkoord komt z.s.m. naar de raad, zeker voor de begroting 2023. 26-09: Gedurende de zomer is invulling gegeven aan de opdrachten aan het college vanuit het
coalitieakkoord. Deze zijn verwerkt in het uitvoeringsprogramma welke reeds met de raad is gedeeld.
Aanvullende afspraak is dat het college in Q1 2023 komt met een overzicht wanneer wat in deze
collegeperiode wordt geleverd, een zognaamde Q-planning.

M. ten
Bruggencate

Raadsvergadering 11-07-2022 07. Kadernota 2023

2022-27 Houtwallen Mw De Jong: vraagt naar aanleiding van memo C05 bij de ingekomen stukken hoe er wordt
toegezien op dwangsom inzake houtwallen. Ph Tromp zegt toe dat schriftelijke reactie volgt.

26-09: De ODNHN zal namens de provincie NH toezien op herstel van de houtwal in de periode half
november 2022 en half maart 2023. Gebeurt dit niet, dan is de dwangsom verschuldigd. De gemeente
staat hier verder buiten, maar heeft er bij de ontwikkelaar, Kuin Vastgoedontwikkeling BV, op
aangedrongen de herstelwerkzaamheden in deze periode uit te voeren. Kuin Vastgoedontwikkeling BV
heeft aangegeven hiervoor te zullen zorgen. GBH wil toezegging laten staan tot e.e.a. is hersteld, dus
niet afvoeren van de lijst. Ph zegt toe dat de informatie hierover schriftelijk naar de raad komt.

A. Tromp Raadsvergadering 27-06-2022 11. Vragen vanuit de
raad en mededelingen

2022-17 Vragen van GBH aan het college De voorzitter zegt toe dat het college de volgende vragen van GBH schriftelijk zal beantwoorden:
2. Beleidsplan wegbeheer (notulen B&W)
 Wat is de bestuursopdracht geweest en waarom gaat dit niet eerst via de raad. Hoe verhoudt
zich dit tot het verkeersplan en de studies van Goudappel Coffeng. GBH wil graag een RIA over
het geheel.
3. Er zou een risicoanalyse moeten komen inzake vernietiging plannen Zandzoom. GBH wil een
overzicht van de financiële en juridische consequenties.

Tav punt 2: Het vaststellen van een bestuursopdracht betreft een collegebevoegdheid. Het beleidsplan
wegbeheer richt zich op het beleid rondom beheer en onderhoud van het wegenareaal in de gemeente
Heiloo. Belangrijke vragen hierbij zijn: Wat is de huidige kwalitatieve staat van het areaal en wat zijn de
gewenste kwaliteit niveaus? Welke financiële middelen zijn beschikbaar en hoe verhouden die zich tot
het gewenste kwaliteitsniveau. Hoe kunnen beheerrisico’s geminimaliseerd worden (risico gestuurd
beheer). Uiteindelijk doel is dan ook om de financiële situatie rond het beheer en onderhoud van de
wegen in beeld te brengen en de onderhoudsbehoefte voor de planperiode (komende 5 jaar) inzichtelijk
te maken. Met toekomstig beheer en onderhoud wordt uiteraard rekening gehouden met de opgaven die
er zijn vanuit het verkeersplan. Dit om werk met werk te maken en overlast voor de gebruikers te
minimaliseren.
Punt 3: Dit wordt nog nagegaan.

M.R. Opdam Raadsvergadering 30-05-2022 15. Vragen vanuit de
raad en mededelingen

2022-16 Vragen aan het college nav ingekomen
stukken lijst

De voorzitter zegt toe dat de door GBH gestelde vragen meengenomen worden naar het college:
C01. Evaluatie wagenparkbeheer: Wat is het vervolg. Komt er ook notitie?

Als vervolg op de evaluatie van het wagenpark komt er een notitie over de opvolging van de
aanbevelingen uit het rapport. De verwachting is dat dit gereed is in het eerste kwartaal 2023.

M.R. Opdam Raadsvergadering 30-05-2022 06. Vaststellen lijst
ingekomen stukken van 8 april tot 20 mei 2022

2022-08 Schone Lucht Akkoord Ph zegt toe dat de raad ruim voor 1 oktober geïnformeerd wordt over het Schone Lucht Akkoord. De raad wordt voor 1 oktober geïnformeerd over het schone lucht akkoord.
26-09: Ruim voor 1 oktober lukt niet. Voorstel over het Schone Lucht Akkoord heeft impact op andere
domeinen en programma's en zij zijn nog niet allemaal bevraagd.
Een advies over het al dan niet ondertekenen van het Schone Lucht Akkoord wordt afgerond in Q12023.

R. Vennik Raadsvergadering 21-04-2022 18. Moties vreemd aan
de orde

2022-07 Woonoverlast - APV Ph stelt voor voorbeelden van woonoverlast met commissie/raad te bespreken zodat men weet
wanneer er een beroep zou kunnen worden gedaan op dit artikel. Het gaat om hele uitzonderlijke
gevallen.

De gemeenteraad kan volgens artikel 151d van de Gemeentewet bij verordening bepalen dat degene
die een woning of een bij die woning behorend erf gebruikt, zorg draagt dat door gedragingen in of
vanuit die woning of erf geen ernstige herhaaldelijke hinder voor omwonenden wordt veroorzaakt. De
burgemeester is vervolgens bevoegd tot het opleggen van een last onder bestuursdwang of last onder
dwangsom, met inachtneming van hetgeen daaromtrent door de raad in de verordening is bepaald en
slechts indien de ernstige en herhaaldelijke hinder redelijkerwijs niet op een andere geschikte wijze kan
worden tegengegaan.Hieruit volgt dat de burgemeester niet zomaar mag overgaan tot het opleggen van
een gedragsaanwijzing. In eerste plaatst moet het gaan om herhaaldelijke hinder. Vervolgens moet
worden onderzocht of een minder vergaande maatregel mogelijk is. Hier valt te denken aan bijvoorbeeld
een gesprek of schriftelijke waarschuwing. Indien de burgemeester overgaat tot het opleggen van een
gedragsaanwijzing dan is dat een belastend besluit, omdat het ingaat tegen artikel 8 van het Europees
verdrag voor de rechten van de mens (EVRM). Gelet hierop mag de burgemeester dus niet zomaar tot
een gedragsaanwijzing besluiten. Daar staat wel tegenover dat het doel dat daarmee wordt nagestreefd
dat het eveneens door artikel 8 van het EVRM gewaarborgde persoonlijke levenssfeer van de buren
wordt beschermd. De burgemeester mag dus niet zomaar een gedragsaanwijzing opleggen. Indien de
burgemeester daartoe toch besluit heeft de persoon waartegen een gedragsaanwijzing is opgelegd
mogelijkheden om rechtsmiddelen daartegen aan te wenden. De rechtbank Rotterdam heeft eerder
geoordeeld dat wanneer er sprake is van ernstig verstoorde verhoudingen tussen buren, de overlast
moet zijn gebaseerd op eigen waarnemingen of van een handhavende instantie en kan een besluit niet
alleen op meldingen van betrokken buren worden gebaseerd.

M. ten
Bruggencate

Commissies 19-04-2022 01.01. 19:30 – Bespreking
Amendementen inzake Herziening Algemene
Plaatselijke Verordening (APV)

2022-01 Motie versnelling ontwikkeling
inbreilocaties

Ph komt met een voorstel naar de commissie (na de Verkiezingen) over de kaderstellende rol van
de gemeente bij inbreilocaties naar aanleiding van de aangenomen motie versnelling
ontwikkeling inbreilocaties.

Op 2 november 2022 is een RIB aan de raad gestuurd over de stand van zaken van de inbreilocaties. R. Vennik Raadsvergadering 31-01-2022 11. Moties vreemd aan
de orde

2021-18 Vuurwerk Ph heeft toegezegd het raadsbesluit van 9 november 2020 nu te gaan uitvoeren voor wat betreft
het inwonersonderzoek. Dit gaat niet meer lukken voor de jaarwisseling (in eerste kwartaal 2022
wordt dit in gang gezet).

Binnenkort wordt hierover een memo geschreven en voorgelegd aan het college voor verdere
voortgang.
De voorzitter meldt op 21-04-2022 dat het memo onderweg is. Raad 26-09: Ph Ten Bruggencate zegt
toe achter de memo aan te gaan. Er komt een memo over de evaluatie van oud en nieuw 2022-2023 in
Q1 2023.
23-01-2023: Ph zegt toe dat er informatie naar de raad komt waarbij de ervaringen van de jaarwisseling
2022-2023 worden betrokken evenals de landelijke ontwikkelingen.

M. ten
Bruggencate

Commissies 08-11-2021 01.01. 19:30 - 20:30
Bespreeknotitie GBH Nieuwjaarsviering 2021/2022

2021-14 Groenbeleidsplan Bij het opstellen van het groenbeleidsplan volgend jaar wordt het thema ecologische zones ook
meegenomen.

In 2022 is begonnen met een nieuw groenbeleidsplan. De verwachting is dat deze in Q4 2023 wordt
vastgesteld. Ecologische zones worden betrokken naar verwachting betrokken in het groenbeleidsplan.

A. Tromp Raadsvergadering 05-07-2021 04.02. Behandeling
Kadernota 2020 inclusief het uitspreken van de
Algemene Beschouwingen door de politieke partijen



2021-13 Heiloo fietsdorp Nav het verzoek om een RIA over Heiloo fietsdorp te houden wordt toegezegd dat de ph zijn best
zal doen om dit in het najaar of iets later te doen.

Met het opstellen van een fietsbeleidsplan wordt in 2022 een start gemaakt. Bij het opstellen van het
plan wordt harmonisatievoordeel bereikt door het raamwerk en de aanpak van eerdere planvorming in
Castricum en lopende planvorming in Uitgeest aan te houden. Uiteraard biedt het plan voldoende ruimte
voor lokale invulling. Ook wordt op regionaal niveau verder invulling gegeven aan de ambitie om een
regionale doorfietsroute te realiseren. De input vanuit deze regionale studie vormt een van de pijlers
voor het nieuw op te stellen fietsbeleidsplan. Een RIA wordt georganiseerd zodra de nieuwe
gemeenteraad is geïnstalleerd. 14-11: Met het opstellen van het fietsbeleidsplan wordt gewacht op de
vaststelling van de uiteindelijk definitieve variant die volgt uit het verkeersonderzoek. Het streven is om
het fietsbeleidsplan het karakter te geven van een uitvoeringsplan gericht op verbetering van comfort en
veiligheid voor fietsers. De input vanuit de regionale studie naar de doorfietsroute vormt hierbij een van
de belangrijke pijlers.
23-01-2023: Wat is oplevertermijn fietsbeleidsplan? College is bezig met prioritering. Ph zegt toe dat het
dit jaar (2023) actueel moeten zijn.

M.R. Opdam Raadsvergadering 05-07-2021 04.02. Behandeling
Kadernota 2020 inclusief het uitspreken van de
Algemene Beschouwingen door de politieke partijen

2021-11 ONS groenprojecten 1. Komt terug met een procesvoorstel hoe de betrokkenheid met de raad kan worden
vormgegeven (via RIA, werkgroep, of via de commissie).
Sommige fracties vinden een RIA of een commissiebespreking voldoende. D66 opteert eerder
voor een werkgroep.
2. Zegt toe dat een go - no go moment in een vroegtijdig stadium wordt besproken met de raad.
07-06-2021: Raad wordt geïnformeerd zodra er een lijst van projecten is en daarbij kunnen
plannen worden doorgesproken met de raad. Is bereid de keuzes met de raad te bespreken,
maar niet de prioritering. Die keuzes zijn al gemaakt.

In het vierde kwartaal van 2023wordt  de raad geinformeerd over de stand van zaken met betrekking tot
de ONS groenprojecten. 23-01-2023: Wordt gevraagd om procesvoorstel, wanneer wordt de raad
betrokken ipv alleen statusrapportages en hoe wordt betrokkenheid vormgegeven?  Ph zegt toe dat
deze info schriftelijk naar de raad komt.

A. Tromp Commissies 21-06-2021 02.03. 20:20 - Vervolg
Financiering voorbereiding en uitvoering
Groenprojecten ONS voor 2021

2021-10 Beleidsaanpak openbare
laadinfrastructuur

Ph zegt toe om tussentijds te monitoren of de aanleg van laadpalen volgens planning verloopt.
Zal aandacht besteden aan de verlichting van de laadpalen en kijken naar alternatieven.
Ph zegt toe een toelichting te sturen over de structuur en over hoe het bestuursrechtelijk met
MRA-e is geregeld.
Ph gaat de planning van het participatietraject na.
De ph komt voor de besluitvorming met een memo.

Op dit moment wordt alleen BUCH-breed het aantal gerealiseerde laadpalen gemonitord. Dit voorjaar
gaan we dit verfijnen. Dan gaan we ook per gemeente monitoren of de uitvoering volgens planning
verloopt (zodat – indien nodig - tijdig kan worden bijgestuurd). In 2021 heeft de gemeenteraad de
Beleidsaanpak openbare laadinfrastructuur BUCH-gemeenten vastgesteld. In de plaatsingsleidraad (die
onderdeel uitmaakt van het beleidsplan) zijn criterea opgenomen om geschikte laadlocaties vast te
stellen. Een van de criteria is dat laadpalen niet direct voor deuren of ramen worden gesitueerd zodat
hinder zoveel mogelijk wordt beperkt. De BUCH kiest er voor om de realisatie van laadinfrastructuur
vorm te geven via de samenwerking in het project MRA-e met het verzorgingsgebied Noord-Holland,
Utrecht en Flevoland. MRA-e organiseert en beheert een regionale concessie voor openbare
laadinfrastructuur. De samenwerking in MRA-e heeft als voordeel dat de gemeenten kunnen profiteren
van schaalvoordelen, gezamenlijke kennis en een regionaal budget. Het participatietraject kan op dit
moment worden opgestart. De geplande doorlooptijd is twee maanden. Indien bovengemiddeld veel
reacties worden gegeven, zal dit langer duren. Gedurende het participatietraject worden bestaande
aanvragen en nieuw ontvangen aanvragen op de oude wijze afgehandeld.

R. Vennik Commissies 10-05-2021 02.02. 20:10 Beleidsaanpak
openbare laadinfrastructuur

2021-08 Plusambitie Klimaat Heiloo Ph geeft aan aandacht te besteden aan maatschappelijk draagvlak en aan de minima.
In het subsidiebeleid zorgen dat de minima ook toegang heeft tot de klimaatmaatregelen.
De 6e pijler over groen wordt meegenomen in een raadsinformatieavond.
Ph zegt toe met een memo te komen over de 6e pijler voor de volgende commissievergadering.
Over het verduurzamen van maatschappelijk vastgoed komt een notitie, zowel over vastgoed in
eigendom als vastgoed niet in eigendom zoals kantines.

"In maart 2021 ligt er een voorstel over de plusambitie klimaat met hierin aandacht voor natuur en
groen. In dezelfde maand wordt er een voorstel opgeleverd om het maatschappelijk vastgoed te
verduurzamen, de focus ligt hierin eerst op het gemeentelijk vastgoed i.v.m. de voorbeeldfunctie. Om de
status van de toezegging helder toe te lichten is een raadsinformatiebrief opgesteld. deze wordt op 8
juni behandeld in het B&W en gaat daarna naar de raad. Informatie is inmiddels naar de raad
verzonden. Voorgesteld wordt de toezegging als afgehandeld te beschouwen. GBH wil dit onderwerp
laten staan. In de raad voor 23 januari staat het beleidsplan en uitvoeringsprogramma 2023-2026 op de
agenda.

P.J.M. van
Diepen

Z - Cie Openbare Ruimte tm 03-2021 16-12-2020 04.
Bespreeknotitie Plusambitie Klimaat

2021-05 Verkeersoverlast Zevenhuizerlaan Ph zegt toe te kijken naar een tijdelijke oplossing voor de oversteek Zuiderloo-Breedelaan. In overleg met bewoners van de Zevenhuizerlaan is een tijdelijke oplossing besproken. Geconcludeerd
is dat de voorgestelde tijdelijke maatregelen niet voldoende effectief zijn. Afgesproken is dat een
defintief ontwerp van de herinrichting wordt afgewacht en van daaruit wordt gekeken of er maatregelen
vanuit de beoogde nieuwe situatie wellicht eerder kunnen worden uitgevoerd. Op dit moment ligt er nog
geen vastgesteld definitief ontwerp. Daar wordt nog aan gewerkt. Zodra er een vastgesteld definitief
ontwerp ligt kan bekeken worden of het zinvol en haalbaar is om maatregelen voor het kruispunt
Zevenhuizerlaan – Breedelaan – Haagbeuk vooruitlopend op de reconstructie van de gehele straat uit te
voeren.
Voor wat betreft de kruising is er een onafhankelijk advies opgesteld door Sweco (verkeersdeskundig
adviesbureau). Het advies is om het zicht te verbeteren voor de fietsers afkomstig uit de Haagbeuk
richting Breedelaan (groen weghalen), maar om de huidige voorrangssituatie in stand te laten waarbij de
fietser voorrang moet verlenen aan het overige verkeer. Onder andere over dit onderwerp wordt nog
gesproken met bewoners en het Verkeerspanel. In het uiteindelijke definitieve ontwerp moet dat zijn
beslag krijgen.

M.R. Opdam Z - Cie Openbare Ruimte tm 03-2021 21-10-2020 07.
Bespreeknotitie D66 over verkeersoverlast
Zevenhuizerlaan

2021-04 Regiovisie huiselijk geweld en
kindermishandeling

Ph zegt toe dat er wordt toegezien op privacy en AVG, dit komt terug in de uitvoering.
De kostenbeheersing komt terug bij het uitvoeringsplan, hoopt dan wat meer specifieke informatie
hierover te kunnen geven.
Het uitvoeringsplan komt in het eerste kwartaal 2021, hierin wordt concreet handen en voeten
gegeven aan de visie.

In december 2020 is de regiovisie aanpak huiselijk geweld en kindermishandeling 2020-2023 “Samen
zorgen voor veiligheid” vastgesteld door de 18 gemeenteraden in Noord-Holland Noord. In het
bovenregionale uitvoeringsprogramma staan de acties beschreven die nodig zijn om de ambities uit de
regiovisie te bereiken. De acties zijn opgesteld in samenwerking met centrumgemeenten, ketenpartners
en ervaringsdeskundigen en sluiten aan bij knelpunten die naar voren zijn gekomen uit onderzoek. De
acties geven aan waaraan de komende jaren extra aandacht moet worden besteedt in de aanpak van
huiselijk geweld en kindermishandeling.
Dit bovenregionale uitvoeringsprogramma, is in december 2021 door het college vastgesteld en wordt
vertaald naar de lokale situatie in de vorm van een lokaal uitvoeringsplan. In dit proces worden de
adviesraden van het Sociaal Domein betrokken (procesplanning mei-september 2022). Het lokale
uitvoeringsplan wordt na vaststelling gedeeld met de raadscommissies.
Nav de regiovisie huiselijk geweld en kindermishandeling wordt een lokaal uitvoeringsplan de volgende
stap. Hiervoor wordt begin 2023 een project opgestart. Resultaat is gericht op einde Q2, vlak voor
zomervakantieperiode.

A. Tromp Z - Cie Maatschappelijke Zaken tm 03-2021 19-10-
2020 05. Regiovisie aanpak huiselijk geweld en
kindermishandeling Noord-Holland Noord 2020-2023



2021-03 Voorontwerpbestemmingsplan
Holleweg 98 Rehoboth

Ph zegt toe een toelichting over de vertraagde planning Voorontwerpbestemmingsplan Holleweg
98 (Rehoboth).

"Met vertegenwoordigers van Ballast Nedam is lang gesproken over de mogelijkheden om binnen de
grenzen van de in 2010 verleende vergunning een appartementencomplex te realiseren dat aan de
huidige woonwensen voldoet en woningen in de sociale prijsklasse bevat. Dat blijkt niet haalbaar te zijn.
Ballast Nedam heeft in november een schetsplan voor een combinatie van drie grondgebonden
woningen en twaalf appartementen gepresenteerd. Dat plan is verder uitgewerkt en als
conceptaanvraag ingediend. In januari 2023 zal een eerste beoordeling van dat plan plaatsvinden in
een zogenoemde intaketafel.

R. Vennik Raadsvergadering 15-06-2020 03.b. Kennisnemen
van de Lange Termijn Agenda

2021-02 Fietsparkeren Station Heiloo Ph legt de raad in het voorjaar 2020 een plan voor over het parkeren van fietsen bij het station.
Dit plan wordt ontwikkeld in overleg met ProRail. Voor de fietsparkeerplekken in de
stationsomgeving waar de gemeente zelf over gaat, wordt nu overlegd met omwonenden.
Streven is voor het eind van het jaar met de betrokkenen te hebben gesproken.

"26-09: Op 24 januari 2022 vond een RIA plaats over dit onderwerp. Deze was vooral bedoeld om raads-
en commissieleden bij te praten over de stand van zaken en het beoogde proces om dit onderwerp met
de omgeving op te pakken. In de periode daarna zullen de inhoudelijke gesprekken met de omgeving
(bewoners, ondernemers etc) gaan plaatsvinden. De aanvankelijke planning was dat de eerste
gesprekken in het kader van de participatie voor de zomervakantie van start zouden gaan. Door gebrek
aan ambtelijke capaciteit hebben deze gesprekken echter nog niet plaatsgevonden. De planning is dat
deze gesprekken in het 4e kwartaal van 2022 kunnen worden opgestart. College 17-01-23: Inhoudelijke
gesprekken met de omgeving (bewoners, ondernemers etc.) worden in het 1e kwartaal van 2023
gepland. Het idee daarbij is om een pilot uit te voeren met het dubbellaags maken van een deel van de
fietsenstallingen. Om op die manier op korte termijn het aantal fietsenstallingen te kunnen uitbreiden.
Daarnaast wordt met afdeling handhaving beoordeeld welke maatregelen getroffen kunnen worden om
het aantal ‘weesfietsen’ en ‘fietswrakken’ rond het station terug te dringen."

M.R. Opdam Raadsvergadering 04-11-2019 08.
Programmabegroting 2020

2021-00 Nota dierenwelzijn Ph zegt toe dat eind van het jaar een toekomstvisie gepresenteerd wordt aan de commissie.
Ph zegt toe dat de Nota Dierenwelzijn voor het zomerreces wordt herzien. Het
vergoedingsvraagstuk zal hierin meegenomen worden.

De actualisatie van de Nota Dierenwelzijn is in het eerste kwartaal van 2023 gereed voor vaststelling. A. Tromp Raadsvergadering 10-12-2018 13. Motie vreemd aan
de agenda GBH kosten van dierenartsen

2021-01 Aansluiting A9 Ph zegt toe 1. aandacht te besteden aan de uitwerking van de ecologische verbindingszones. 26-09: De mogelijkheden voor aanleg of versterken van worden onderzocht binnen het op te stellen
groenbeleidsplan (zie ook toezegging 2021-14) en bij de uitwerking van de ONS groenprojecten (zie
toezegging 2021-11).

R. Vennik Z - Cie Openbare Ruimte tm 03-2021 19-09-2018 04.
Beeldkwaliteitsplan aansluiting A9


